

Title (en)
Camping and multipurpose platform.

Title (de)
Camping- und Mehrzweckplattform.

Title (fr)
Plateforme multiusages et pour camping.

Publication
EP 0369987 A1 19900523 (DE)

Application
EP 89890297 A 19891115

Priority
AT 279688 A 19881115

Abstract (en)
Camping and multipurpose platform for use as a tent floor, awning floor, camper awning floor and caravan awning floor, and for use as a platform for other projecting structures and superstructures or usable merely as a platform, which is quick and easy to set up, is light in weight and can be stacked. In an alternative embodiment, the platform according to the invention is formed with the aid of self-contained panels (1/2/3), which can be assembled to form any desired surface, the desired platform being raised above its foundation, in particular the ground, by means of "integrated pillars" (4/5/6/7/8). The fixed connection of the individual panels is achieved by interfitting, lockable connection pillars at the edge (5/6) or at the corners (7/8) of the panels. Unevennesses of the foundation can be corrected with the aid of "level-compensating elements". <IMAGE>

Abstract (de)
Camping- und Mehrzweckplattform zur Verwendung als Zeltboden, Vorzeltboden, Combicampvorzeltboden und Wohnwagenvorzeltboden, sowie zur Verwendung als Plattform für andere Über- bzw. Aufbauten oder als reine Plattform verwendbar, die rasch und einfach aufzustellen ist, ein geringes Gewicht aufweist und sich stapeln läßt. In einer Ausführungsvariante wird die erfindungsgemäße Plattform mit Hilfe von selbsttragenden, zu beliebiger Fläche zusammensetzbaren Plattenelementen (1/2/3) gebildet, wobei durch "integrierte Pfeiler" (4/5/6/7/8) die gewünschte Plattform vom Untergrund, insbesondere Erdboden, abgehoben wird. Die feste Verbindung der einzelnen Plattenelemente wird durch ineinandergesteckte, verschleißbare Verbindungspfeiler am Rand (5/6) bzw. an den Ecken (7/8) der Plattenelemente erreicht. Mit Hilfe von "Niveauelementen", können Unebenheiten des Untergrundes korrigiert werden.

IPC 1-7
E04H 15/56

IPC 8 full level
E04F 15/024 (2006.01); **E04F 15/10** (2006.01); **E04H 15/56** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 15/02411 (2013.01); **E04F 15/02447** (2013.01); **E04F 15/10** (2013.01); **E04H 15/56** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] EP 0176645 A1 19860409 - RUDLER DANIEL
• [Y] US 4348841 A 19820914 - UENO KAZUNORI, et al
• [A] FR 2497534 A1 19820709 - RUDLER DANIEL [FR]
• [A] DE 2325202 A1 19741205 - OTT HANS
• [A] DE 2219931 A1 19731220 - HAGENDORN GEB HENNIG GERTRAUT
• [A] EP 0117707 A2 19840905 - MORRISON RICHARD A

Cited by
FR2912436A1; BE1017540A3; AT522974B1; AT522974A4; DE4237635A1; DE9204037U1; GB2272232A; GB2272232B; WO2015017417A3; WO9219828A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0369987 A1 19900523

DOCDB simple family (application)
EP 89890297 A 19891115